
IntetEmne    

Bestyrelsesmøde i Nykøbing F Roklub 

Dato for møde Tidspunkt Sted Ansvarlig 

23.04.2025 Kl. 19:00 Roklubbens lokaler Jesper Skytte 

Referat udarbejdet af  Telefon Udskrevet den 

Jørn Wegge  30267224  

Mødedeltagere    

 Jesper Skytte, Dorthe Larsen, Jesper Rothberg, Niels Vester og Thomas Rasmussen 

Til orientering for    

 Jens Aagren og Kurt Svendsen 

    

  

Dagsorden: 
1. Opfølgning på Generalforsamling: Afviklingen af generalforsamlingen blev gennemgået.  

 

2. Opfølgning på strategiplan 2028 – fra strategi til handleplan 

 

1. Vi fik opbakning til strategiplan på generalforsamling, nu skal den eksekveres 

 

2. Etablering af udvalg: Der søges etableret 

Roudvalg + udstyr – Dorte bliver kontaktperson 

Kajakudvalg + udstyr, polo-, tur-, hav- og kapkajak. Jesper Rothberg bliver kontaktperson 

til kajakudvalg. 

 

1. Ungdomsudvalg (Asger, Carl Emil og Heidi Vester) – Jesper Skytte bliver kontakt-

person til udvalget 

 

2. Sponsorudvalg – Jesper Skytte 

 

3. Eventudvalg (arrangementer, fester, hygge, foredrag mm.) – Thomas Rasmussen 

 

4. Presse ansvarlig (skrive og sende) – Jesper Skytte 

 

5. Fondssøgning (Ann Tenis) 

 

3. Andet? – Intet 

 

3. Div. Driftsrelaterede emner.  

1. Gennemgang af brugsretten for lokalerne: Udkast til brugsret er modtaget fra 

Guldborgsund kommune, men der skal foretages ændringer i forslaget, og der ta-

ges kontakt til Kurt Svendsen og DFFR. 

 

2. Introforløb E-roning 22.4 – 5 deltagere p.t. 

 



M Ø D E R E F E R A T  
 
 
 
 

 Side 2 

 

3. Roskole starter 26.4 med 14 tilmeldte samt et antal instruktører 

 

4. Kajakskole starter 3.5 (9 tilmeldte) 

 

5. Revurderet tilbud fra Gardinlageret – 51 tkr. (lamelgardiner til klublokale) 

hvad gør vi? Kan vi få hjælp fra kommunen? Skal vi prøve rullegardiner fra IKEA? 

– Mulighederne for solafskærning undersøges – Thomas Rasmussen tager dialogen 

med kommunen. 

 

6. Køb af Motorbåd – forhåndsgodkendelse fra bestyrelsen. Hvor meget kan/vil vi 

bruge? Mulighederne afsøges indenfor en ramme på kr. 50.000. 

 

7. Leje af C1 er stadig relevant, selv om vi har købt c2 og c4: Vi lejer en C1 til årlig 

leje kr. 7-8.000. 

 

8. Vi bliver vært for DFfR’s trailer med Edon både. Hvilket betyder, vi skal have den 

stående og står for udlån til andre klubber. Vi skal derfor finde plads til den. – trai-

leren kan stå i indhak. Det er både med støttepontoner. 

 

9. I Efteråret bliver vi vært for en DFfR trailer med 10 romaskiner, som vil skal bruge 

til afvikling af skole OL. Vi skal derfor finde plads til den. – Skole OL vil finde 

sted i uge 44-47 i år. 

 

10. Musikfestival – roklubben ansvarlig for i år. Der er mandskab til rådighed. Den vil 

finde sted samtidig med byen festival 21.-23. august 

 

11. Har et Concept 2 ergometer PM 5 i god stand, som klubben kan købe for 4.000,- 

Skal vi det? – OK til køb af roergometer PM5. 

 

4. Næste møde: Finder sted den 11. juni 2025 kl. 18:00 i roklubbens lokaler. 

 

 

 

 


